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Het CDA is een partij die pleit voor een betrokken samenleving met een dienstbare politiek die mensen in een positie 

brengt om bij te kunnen dragen aan hun samenleving. Meer dan ooit hebben we een sterke samenleving nodig. Een 

samenleving waarin iedereen een taak heeft, waarin niet voorop staat wat je van de overheid ontvangt maar wat je 

aan de samenleving bijdraagt. De CDA-fractie zet in op betrokken burgers om de onderlinge verbondenheid te 

versterken: dat heet Solidariteit. Niet voor je eigen gewin gaan. Je hebt altijd anderen nodig. En zij jou…. ook al ken 

je ze niet,  zoals de vluchtelingen. 

Door de toename van vluchtelingen in ons land krijgt onze gemeente te maken met het huisvesten van meerdere 

statushouders. Hierdoor ontstaat een woonruimte tekort. Dit probleem moet wel doordacht worden opgepakt voor 

zowel eigen inwoners, die op de wachtlijst staan en de statushouders. De CDA-fractie pleit voor een verdeling die 

eerlijk en realistisch is maar ook humaan en solidair.  Wij vragen het college om vanaf het begin goed en transparant 

te communiceren over hoe om te gaan met vluchtelingen/statushouders ook ten aanzien van zorg, onderwijs en 

voorzieningen. 

De samenleving heeft de overheid gemaakt omdat het nuttig was om dingen samen te regelen. Het was niet 

andersom. De samenleving is tot veel in staat.  Burgerparticipatie moet volgens de CDA-fractie vooral concreet zijn 

en blijven. We moeten, als je mensen vraagt mee te doen en mee te denken, ook werkelijk bereid zijn daar 

vervolgens maximaal rekening mee te houden. En we moeten aangeven als iets niet kan. Wij vragen dan ook het 

college of er concrete plannen zijn hoe de burgerparticipatie ter hand te nemen. 

De begroting 2016 staat in het teken van een financieel stabielere periode. De decentralisaties hebben vorm 

gekregen. Het Breed Sociaal Loket is bezig met het uitvoeren van nieuwe taken. Er is gebleken dat de realisatie van 

een laagdrempelig, goed bereikbare lokale toegang tot gemeentelijke voorzieningen op het sociaal domein succesvol 

is. Vanuit het Breed Sociaal Loket moet er een goede samenwerking zijn met bijv. een sociaal team in de kernen. Wij 

vragen het college of er contact is met elke kern d.m.v. een sociaal team of op een andere manier. 

 De gemeente heeft er in 2015 veel zorgtaken bij gekregen. Om die zorg goed uit te voeren sloten we contracten met 

de zorgaanbieders. In 2015 zijn die contracten vooral gericht op het zeker stellen van de continuïteit van de zorg: de 

transitie. De echte transformatie van de zorg komt bij de contracten voor 2016 en verder. Dat is een nieuwe 

uitdaging waar we als gemeente voor staan. De CDA-fractie roept het college op te voorkomen dat er achterstand 

ontstaat bij het uitvoeren van de transformatieagenda, gezien de financiële noodzaak hiervan. 

De uitvoering van de Jeugdzorg is complex en kan het beschikbare budget overschrijden. Het budget voor de 

maatwerkvoorzieningen Jeugdzorg wordt in 2016 duidelijker. De CDA-fractie gaat er vanuit dat, in samenwerking 

met de huisartsen en het Centrum voor Jeugd en Gezin, het beschikbare budget zo min mogelijk wordt 

overschreden. Wij gaan er vanuit dat de overgang van de in gang gezette zorg in 2015 naar de nieuwe 

vereenvoudigde afspraken over de inhoud van de zorg in 2016 zeer zorgvuldig begeleid zal worden.  Wel hebben we 

een vraag waarom het aantal Fte’s in 2016 voor de afdeling inwonerszaken verhoogd moet worden en wat is de 

stand van zaken betreffende het inzetten van vrijwilligers zodat de kosten verminderen? 
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De CDA-fractie streeft naar een beter veiligheidsgevoel bij de inwoners. Dit zou kunnen worden versterkt door het 

inzetten van een Whatsapp-buurtwacht, zodat bewoners elkaar kunnen waarschuwen voor verdachte personen. Op 

deze manier kan informatie aan de politie doorgegeven worden. Wij vragen hierbij of het college bereid is te 

onderzoeken of deze whatsapp-actie voor Lopik een preventieve werking kan hebben? 

In 2016 wordt prioriteit gegeven aan het terugdringen van het drugsproblematiek. De CDA-fractie vraagt zich af of 

het probleem van het toenemen van het alcoholprobleem onder jongeren reeds is opgelost? 

In het kader van “Vitaal Platteland” spreken wij de wens uit om vanaf het MOB-complex Benschop een 

fietsverbinding te realiseren naar de Lopikerweg Oost. Wij vragen het college of er ontwikkelingen zijn voor het 

MOB-complex Benschop en of er een fietsverbinding kan worden gerealiseerd? 

Een gedeelte van het MOB-complex Jaarsveld is helaas verkocht aan Pouw Maatschappij B.V. met de bedoeling daar 

een discotheek en een evenementencomplex te realiseren. Wij vragen het college of dit nog gerealiseerd wordt door 

Pouw? 

De CDA-fractie zou graag zien dat het leerlingenvervoer gecombineerd kan worden met het vervoer van ouderen. 

Doordat kinderen van statushouders aan het onderwijs gaan deelnemen en daarvoor clusterklassen  in bepaalde 

scholen worden gevormd, ontstaat er mogelijk een vervoerprobleem voor de kinderen die naar de clusterklasjes 

moeten gaan. Wij geven het college de opdracht te onderzoeken op welke manier dit vervoerprobleem kan worden 

opgelost. 

De CDA-fractie kijkt uit naar de uitwerking van de visie op het bibliotheekwerk. De fractie heeft in gesprek met de 

schooldirecteuren vernomen dat er op bepaalde scholen een “Schoolwise” hulpsysteem voor het scannen van 

boeken is gerealiseerd dat veel voordeliger is dan een wisselcollectie. Wij roepen het college op te onderzoeken of 

een dergelijke bibliotheekfunctie  toegepast kan worden op alle scholen. Daarnaast heeft de gemeenteraad een 

aanbod gekregen van een commerciële instelling Karmac Bibliotheek Services. Wij vragen het college of er contact is 

opgenomen met Karmac? 

In 2016 moet € 50.000,- worden bezuinigd op de sportaccommodaties. Deze wordt in mindering gebracht op de 

personeelskosten. Wij vragen het college of door middel van vrijwilligers de inzet van ambtelijk personeel kan 

verminderen? De inzet van brede impuls combinatiefuncties draagt bij tot een goede verbinding en samenwerking 

met de sectoren sport en welzijn. De CDA-fractie vraagt het college of de combinatiefunctionarissen deel uitmaken 

van het sportteam Lopik? 

De CDA-fractie hecht grote waarde aan een waardevol buitengebied. Het is voor de fractie dan ook een doorn in het 

oog dat er verrommeling in onze kernen en linten plaatsvindt door half ingestorte gebouwen en schuren. De fractie 

draagt het college op te onderzoeken of het mogelijk is een plan te ontwikkelen, waarin d.m.v. een revolving fund de 

eigenaar of projectontwikkelaar te stimuleren om gebouwen/schuren af te breken en de bevindingen van het 

onderzoek schriftelijk aan ons mee te delen. De fractie dient hiervoor een motie in. 
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De CDA-fractie is van mening dat het onderhoud van openbaar groen en/of snippergroen door vrijwillige inwoners 

kan worden gedaan. Hiervoor moet een duidelijk plan van aanpak worden gemaakt. De CDA-fractie dient hiervoor 

een motie in. 

Het CDA hecht aan goede voorzieningen voor onze burgers en wil daarom de voorzieningen zoveel mogelijk in stand 

houden. In de programmabegroting 2016-2019 wordt voorgesteld de OZB opbrengst met 5% extra te verhogen. De 

CDA-fractie koppelt de OZB opbrengst aan de mogelijkheid om de voorzieningen in stand te houden. Omdat deze 

begroting met een overschot sluit is het voor de CDA-fractie niet nodig de OZB met 5% extra te verhogen in 2016. De 

fractie dient hiervoor een amendement in. 

De CDA-fractie bedankt de burgemeester, de wethouders, de griffier, de raadsleden en de medewerkers voor de 

prettige manier van samenwerken. Wij willen deze goede samenwerking ook in 2016 voortzetten. 

Hiervoor is het christelijk geloof onze inspiratiebron. 

 

 

 


